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Protokoll 06:08
Styrelsemöte 20061025
 
Närvarande:                         Bengt Nyström (Ordförande)                    

Erik Bonn (Ordinarie ledamot)
Camilla Sirén (Suppleant)
Kalle Johansson
Alexander Barnard (Ordinarie ledamot)

 
 
§ 1                 Ordföranden förklarade mötet öppnat.
 
§ 2                 Förslag till dagordning godkändes.
 
§ 3                 Föregående protokoll godkändes.
 
§ 4                 Kassören redogjorde för det ekonomiska läget. Löper på enlig budget.
 
§ 5                 Garageportarna är beställda enligt beslut från extrastämma 061018.
 
§ 6                 För vinterväghållningen har offerter från YA Bygg samt SpångaMälarö LBC AB

inkommit. Då YA Bygg var billigast och vi inte var nöjda med SpångaMälarö LBC AB
föregående vinter beslutade styrelsen att anta offerten från YA Bygg.

 
 
§ 7                 Styrelsen beslutade att göra följande inköp inför städdagarna:
                               Diesel till bräning av ”högen”

         Hyra av släpkärra
         Kalk till gräsmattorna

 
§ 8                 Övriga frågor:

 
a.       Behöver gräsklipparen service? Bengt kollar med Martin.

b.      Comhem har ökat på hastigheten på våra Internetanslutningar. Nu finns 24 Mb/s att
beställa.

 
§ 9                 Nästa styrelsemöte bestämdes till 10061210. Tidpunkt kommer att anslås senare.
 
                      Vid protokollet                                          Justeras                               
                     
                     
 
                      Alexander Barnard                                    Bengt Nyström                     
 
 
 
 
 


